
INFORMACJA Z PRACY WÓJTA W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

Wójt Gminy przedłożył sprawozdanie ze swojej pracy oraz podległego mu urzędu za okres od 25 

lipca do 30 października 2019 r.  

 

29.07.2019 r. 

Na zaproszenie Komendanta Powiatowego Policji wziął udział w uroczystości Święta Policji. 

30.07.2019 r. 

Pan Wójt spotkał się z Burmistrzem Nowego Miasta Lubawskiego w sprawie podjęcia wspólnych 

działań dotyczących pomnika pod Nawrą. 

31.07.2019 r. 

Zawarł akt notarialny dotyczący zamiany nieruchomości położonych w miejscowości Tylice tj. 

działki gminnej nr 163 pow. 0,0100 ha  na działkę nr 162/4 pow. 0,0040 ha.  

1.08.2019 r. 

Pan Wójt wziął udział w spotkaniu zespołu oświatowego w drużyną doradczą w ramach 

indywidualnego wsparcia w ramach projektu „wsparcie kadry jednostek samorządu terytorialnego w 

zarządzaniu oświatą ukierunkowanym na rozwój szkół i kompetencji kluczowych” 

Wziął udział w spotkaniu w sprawie strategii Związku OSP RP - FLORIAN 2050. 

2.08.2019 r. 

Wziął udział w posiedzeniu wspólnym komisji Rady Gminy. 

6.08.2019 r. 

Pan Wójt spotkał się z inspektorem nadzoru prac związanych z budową dróg. 

7.08.2019 r. 

Spotkał się z naczelnikiem Urzędu Skarbowego w Nowym Mieście Lubawskim w celu omówienia 

kwestii podatku od spadków i darowizn. 

Spotkał się z przedstawicielem portalu Nowe Miasto dla Was. 

Pan Wójt spotkał się z wykonawcą obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego. 

8.08.2019 r.  

Pan Wójt zawarł akt notarialny dotyczący sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej 

stanowiącej działkę nr 18/25 położoną w miejscowości Łąki Bratiańskie o powierzchni 0,0192 ha. 

Pan Wójt spotkał się z Sołtysem Wsi Mszanowo. 

9.08.2019 r. 

W ramach wizyty gospodarskiej Pan Wójt sprawdził postępy prac na drodze w Radomnie. 

12.08.2019 r. 

Pan Wójt spotkał się z wykonawcą drogi w Radomnie. 

16.08.2019 r. 

Jako gospodarz Pan Wójt wziął udział w Bratiańskiej Nocy Kabaretowej. 

18.08.2019 r. 

Pan Wójt uczestniczył w Tylickich Spotkaniach z Folklorem. 

20.08.2019 r. 

Pan Wójt spotkał się z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w celu 

uzyskania zgody na odprowadzenia wody opadowej z ul. Grunwaldzkiej w Bratianie do rowu w 

pasie drogi krajowej. 

Spotkał się z Dyrektorem Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w sprawie uzyskania opinii 

dotyczącej usunięcia drzew w związku z realizacją inwestycji drogowej w Jamielniku.  

22.08.2019 r. 

Pan Wójt spotkał się z Radnymi i Sołtysami w celu omówienia zasad dotyczących przeznaczania 

środków Funduszu Sołeckiego.  

23.08.2019 r. 

Pan Wójt spotkał się z Dyrektorem Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa w sprawach 



nieodpłatnego przejęcia nieruchomości, bezzwrotnej dotacji na budowę sieci kanalizacji w Bagnie, 

remontu budynku pałacu w Gwiździnach i utworzenia strefy inwestycyjnej w sąsiedztwie obwodnicy 

Nowego Miasta Lubawskiego. 

24.08.2019 r.  

Pan Wójt wziął udział w Dożynkach Gminno-Parafialnych Gminy Grodziczno. 

Wziął udział w obchodach 20-lecia działalności Przedsiębiorstwa Drogowo-Budowlanego z 

Brodnicy. 

25.08.2019 r.  r. 

Pan Wójt wziął udział w IV Dożynkach Parafialnych w Gwiździnach. 

26.08.2019 r. 

Jako przewodniczący komisji wziął udział w rozmowach kwalifikacyjnych w związku z naborem na 

stanowisko ds. zamówień publicznych. 

27.08.2019 r. 

Zawarł akt notarialny dotyczący sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej stanowiącej 

działkę nr 70/4 położonej w miejscowości Nawra o powierzchni 0,0223 ha. 

28.08.2019 r.  r. 

Pan Wójt spotkał się z Prezesem Nowomiejskiego Koła Polskiego Związku Wędkarskiego. 

Gratulował z okazji 50 i 60 lat pożycia małżeńskiego parom z naszej gminy. 

29.08.2019 r. 

Wraz z Przewodniczącym Komisji Społecznej i Sekretarzem Gminy wziął udział w spotkaniu w 

Kuratorium Oświaty w sprawie zmiany struktury szkół Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 

Jako przewodniczący komisji wziął udział w rozmowach kwalifikacyjnych w związku z naborem na 

stanowisko ds. zamówień publicznych. 

30.08.2019 r. 

Inspektor ds. ochrony środowiska, rolnictwa i leśnictwa w imieniu Wójta wręczyła nagrody 

uczestnikom konkursu przydomowych ogródków w Lekartach. 

Pan Wójt wziął udział w spotkaniu z rodzicami Zespołu Szkół w Bratianie w sprawie dowozu dzieci. 

31.08.2019 r.  

Wziął udział w dożynkach Gminy Biskupiec. 

1.09.2019 r. 

Pan Wójt dokonał oficjalnego otwarcia I Biegu Przełajowego im. Ks. Józefa Dembieńskiego w 

Radomnie. 

Pan Wójt wziął udział w uroczystości z okazji wybuchu II Wojny Światowej w Nawrze. 

2.09.2019 r. 

Uczestniczył w inauguracji roku szkolnego 2019/2020 w Szkole Podstawowej im. Ks. Kazimierza 

Wróblewskiego w Gwiździnach. 

Uczestniczył w zebraniu wiejskim sołectwa Gwiździny.  

3.09.2019 r.  

Pan Wójt podpisał umowy kredytowe. 

Wziął udział w zebraniach wiejskich w Pustkach i w Radomnie. 

4.09.2019 r. 

Pan Wójt wziął udział w zebraniach wiejskich w Bagnie i Gryźlinach. 

5.09.2019 r.  

W ramach wizyt gospodarskich sprawdził stopień realizacji inwestycji w Gwiździnach, Radomnie i 

Jamielniku. 

Wziął udział w zebraniu wiejskim w Mszanowie. 

6.09.2019 r.  

Pan Wójt wziął udział w uroczystym otwarciu Stacji Uzdatniania Wody w Skarlinie. 

8.09.2019 r. 

Jako gospodarz uczestniczył w dożynkach gminnych w Tylicach. 



9.09.2019 r. 

Spotkał się z przedstawicielem Przedsiębiorstwa Drogowo – Budowlanego z Brodnicy w sprawach 

dotyczących inwestycji drogowej w Jamielniku. 

Pan Wójt spotkał się z projektantem dróg w Tylicach i Chroślu. 

Pan Wójt wziąłudział w zebraniach wiejskich w Chroślu i Nowym Dworze Bratiańskim. 

10.09.2019 r. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej reprezentowała wójta podczas uroczystości otwarcia Środow 

iskowego Domu Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pan Wójt wziął udział w zebraniach wiejskich w Tylicach i Pacółtowie. 

11.09.2019 r. 

Wziął udział w zebraniach wiejskich w Skarlinie i Lekartach. 

12.09.2019 r. 

Pan Wójt spotkał się z potencjalnym wykonawcą dokumentacji dotyczącej renowacji pomnika w 

Nawrze. 

Wziął udział w zebraniu wiejskim w Gwiździnach. 

13.09.2019 r. 

Zawarł trzy akty notarialne na sprzedaż działek budowlanych: 144/11 w obrębie Gwiździny, 

o powierzchni 0,0828 ha; działki 216/119 obręb Jamielnik o powierzchni 0,1523 ha; oraz działki 

budowlanej 216/118 obręb Jamielnik o powierzchni 0,0983 ha. 

14.09.2019 r. 

Pan Wójt wziął udział w uroczystej Gali 100-lecia działalności Klubu Sportowego Drwęca. 

15.09.2019 r . 

Wziąłudział we mszy świętej dziękczynnej w kościele w Radomnie w związku z zakończeniem 

renowacji zabytków. 

Zastępca Wójta wręczyła nagrody uczestnikom Mistrzostw Województwa w Warcabach. 

Pan Wójt dokonał oficjalnego oddania do użytkowania kolejnego odcinka ścieżki rowerowej Bratian 

– Iława.  

16.09.2019 r.  

Wziął udział w zebraniach wiejskich w Kaczku i Bratianie. 

17.09.2019 r. r. 

Wziął udział w zebraniu wiejskim w Nawrze. 

18-19.09.2019 r. 

Wziął udział XIX Kongresie Związku Gmin Wiejskich.  

18.09.2019 r. 

Inspektor ds. ochrony środowiska, rolnictwa i leśnictwa reprezentowała Wójta podczas 

Zgromadzenia Związku Gmin Regionu Ostródzko Iławskiego „Czyste Środowisko" w Ostródzie. Na 

posiedzeniu tym przyjęto uchwały: w sprawie odstąpienia od realizacji zadania - Budowa PSZOK w 

Zbożnem Gmina Morąg; w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz w sprawie 

zmiany budżetu. Omawiano sprawy związane ze zmianą ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach, które będą miały wpływ na gospodarkę odpadami.  

20.09.2019 r. 

Na zaproszenie Komendanta Hufca Związku Harcerstwa Polskiego Pan Wójt wziął udział w 1 

Jesiennym Spotkaniu Konsultacyjnym w Gaju.  

21.09.2019 r. 

Pan Wójt wziął udział w obchodach 100-lecia Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Jamielniku.  

23.09.2019 r. 

Wziął udział w Zgromadzeniu Związku Gmin Warmińsko-Mazurskich. 

24.09.2019 r. 

Pan Wójt zawarł akt notarialny na sprzedaż działki budowlanej nr 144/17 obręb Gwiździny, pow. 

0,1292 ha, ze cenę 33.825 zł brutto. 



25-26.09.2019 r. 

Pan Wójt uczestniczy w Międzynarodowym Forum Partnerstwa Publiczno-Prywatnego.  

27.09.2019 r. 

Podpisałumowę z wykonawcą budowy dróg w Pustkach i Tylicach.  

Zawarł akt notarialny na sprzedaż działki budowlanej 216/121 w obrębie Jamielnik o powierzchni 

0,0923 ha. 

28.09.2019 r. 

Pan Wójt wziął udział w Wojewódzkich Samorządowych Letnich Igrzyskach Wsi w Kurzętniku. 

Pan Wójt wziął udział w I Gminnym Pikniku Naukowym.  

30.09.2019 r. 

Jako przewodniczący komisji wziął udział w rozmowach kwalifikacyjnych na zastępstwo za 

Pełnomocnika ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi.  

2.10.2019 r. 

Wraz z kierownikiem Referatu Drogownictwa Marcinem Bulińskim Pan Wójt spotkał się z 

kierownikiem Zarządu Dróg Wojewódzkich w Nidzicy w sprawie inwestycji dotyczącej przebudowy 

kolektora drogowego i odprowadzenia wody z drogi wojewódzkiej i gminnej w Tylicach.  

3.10.2019 r. 

Spotkał się z Inspektorem Nadzoru Budowlanego, wykonawcą inwestycji i kierownikiem referatu 

Inwestycji w sprawie realizacji zadania budowy świetlicy w Gwiździnach. 

Spotkał się z Zastępcą Nadleśniczego Nadleśnictwa Iława w sprawie inwestycji dotyczącej budowy 

drogi w Pustkach, współfinansowanej przez Nadleśnictwo.  

5.10.2019 r. 

Zastępca Wójta złożyła życzenia uczestnikom obchodów Dnia Seniora w Chroślu.  

7.10.2019 r. 

Inspektor ds. rozwoju lokalnego w imieniu Wójta uczestniczył w konferencji: „Środki publiczne jako 

mechanizm gospodarki niskoemisyjnej - finansowanie i dobre praktyki”. 

Pan Wójt wziął udział w uroczystym włączeniu do podziału bojowego średniego samochodu 

pożarniczego Volvo w Gwiździnach.  

8.10.2019  r. 

Pan Wójt spotkał się z Dyrektorem Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa w celu omówienia 

kwestii przejęcia nieruchomości w Gwiździnach i Radomnie, budowy kanalizacji w Bagnie oraz 

nieruchomości przy obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego. 

Podpisał umowę z Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie w Gdańsku, która była 

niezbędna do złożenia wniosku o środki unijne w zakresie utrzymania bioróżnorodności rzeki 

Drwęcy.  

9.10.2019 r. 

Spotkał się z projektantem i pracownikami merytorycznymi w celu zweryfikowania zakresu zadań 

dotyczących termomodernizacji świetlicy w Mszanowie w związku z przygotowywaną procedurą 

przetargową. 

Spotkał się z projektantem drogi Nawra-Marzęcice. 

10.10.2019 r. 

Pan Wójt spotkał się z projektantem drogi Nawra – Mikołajki. 

Pan Wójt spotkał się z przedstawicielem firmy oświetleniowej Lena Lighting. 

Wziął udział w gminnych obchodach Dnia Edukacji Narodowej w Tylicach. 

12.10.2019 r. 

Wziął udział obchodach Dnia Seniora w miejscowości Bagno.  

14.10.2019 r. 

Uczestniczył w rozmowach kwalifikacyjnych dotyczących naboru na stanowisko ds. organizacji i 

płac w Referacie Oświaty. 



Uczestniczył w uroczystym ślubowaniu uczniów klasy I Społecznej Szkoły Podstawowej w 

Tylicach.  

15.10.2019 r. 

Pan Wójt spotkał się ze Starostą Nowomiejskim i Burmistrzem Nowego Miasta Lubawskiego w celu 

omówienia kwestii usług stomatologicznych dla uczniów. 

Wziął udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 

Inspektor ds. ochrony środowiska, rolnictwa i leśnictwa reprezentowała Wójta podczas posiedzenia 

Rady Powiatowej Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej, podczas którego poruszano tematy: 

aktualnej sytuacja ASF i dofinansowania z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa na 

bioasekurację;  struktury i zakresu działania Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie i 

powstałych obowiązków w związku z wprowadzeniem ustawy Prawo wodne; zasad funkcjonowania 

spółek wodnych; programów Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa „Modernizacja 

małych gospodarstw" oraz „Inwestycje zapobiegające zniszczeniu potencjału produkcji rolnej".  

Pan Wójt wziął udział w uroczystości poświęcenia pomnika upamiętniającego mieszkańców 

Bratiana i Kaczka z przełomu XIX i XX wieku. W zbiorowej mogile spoczywa około 270 szczątków 

dzieci, kobiet i mężczyzn, ekshumowanych z bratiańskiego lasu. 

17.10.2019 r. 

Spotkał się z pracownikami Szkoły Podstawowej w Skarlinie i Szkoły Podstawowej w Radomnie  w 

celu zaopiniowania planowanych zmian w zakresie funkcjonowania szkół w Gminie Nowe Miasto 

Lubawskie.  

18.10.2019 r. 

Pan Wójt spotkał się z wykonawcą budowy dróg w Pustkach i Tylicach w celu przedstawienia uwag                    

i zastrzeżeń dotyczących realizowanych inwestycji m.in. zagrożenia wykonania inwestycji w 

terminie, które może skutkować utratą finansowania zewnętrznego.   

Pan Wójt wziął udział w uroczystości pasowania uczniów klasy pierwszej szkoły podstawowej w 

Zespole Szkół im. Rodu Działyńskich w Bratianie. 

Spotkał się z pracownikami Szkoły Podstawowej im. Ks. Kazimierza Wróblewskiego w 

Gwiździnach, w celu omówienia planowanych zmian w zakresie funkcjonowania szkół w Gminie 

Nowe Miasto Lubawskie.  

21.10.2019 r.  

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej reprezentowała Wójta podczas spotkania w sprawie usług 

społecznych organizowanego przez Działdowską Agencję Rozwoju i Regionalny Ośrodek Pomocy 

Społecznej. 

Wraz z radnymi gminy i merytorycznymi pracownikami spotkał się z rodzicami uczniów Szkoły 

Podstawowej w Skarlinie oraz mieszkańcami wsi leżących w obwodzie tej szkoły, w celu omówienia 

planowanych zmian w zakresie funkcjonowania szkół w Gminie Nowe Miasto Lubawskie.  

22.10.2019 r. 

Na zaproszenie Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów Pan Wójt wziął udział w 

obchodach Dnia Seniora. 

Wraz z radnymi gminy i merytorycznymi pracownikami Pan Wójt spotkał się z rodzicami uczniów 

Szkoły Podstawowej im. Ks. Kazimierza Wróblewskiego w Gwiździnach oraz mieszkańcami tej 

miejscowości, w celu omówienia planowanych zmian w zakresie funkcjonowania szkół w Gminie 

Nowe Miasto Lubawskie.  

23.10.2019 r. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej reprezentowała Wójta podczas obchodów Dnia Seniora 

w Skarlinie. 

Wraz z radnymi gminy i merytorycznymi pracownikami spotkał się z rodzicami uczniów Szkoły 

Podstawowej w Radomnie oraz mieszkańcami wsi leżących w obwodzie tej szkoły, w celu 

omówienia planowanych zmian w zakresie funkcjonowania szkół w Gminie Nowe Miasto 

Lubawskie.  



25.10.2019 r. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej reprezentowała Wójta na podsumowaniu XXI Warmińsko-

Mazurskich Dni Rodziny, podczas którego ogłoszono zwycięzców wojewódzkiego konkursu 

plastycznego, graficznego i literackiego. W konkursie zostało nagrodzonych 9 uczniów z Gminy 

NML, w tym 4 z Zespołu Szkół w Bratianie, 3 ze szkoły Podstawowej w Jamielniku i 2 ze Szkoły 

Podstawowej w Gwiździnach. Od trzech lat uczniowie naszych szkół liderują w konkursach 

wojewódzkich. 

Pan Wójt złożył życzenia uczestnikom obchodów Dnia Seniora w Mszanowie.  

28.10.2019 r. 

Spotkał się z Prezesem Zakładu Usług Komunalnych w Mszanowie w sprawach dotyczących 

realizowanych inwestycji drogowych oraz przebudowy odcinka sieci wodociągowej w Tylicach.   

Wziął udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy.  

29.10.2019 r.  

Kierownik Referatu Oświaty w imieniu Wójta uczestniczyła w ślubowaniu uczniów klas pierwszych 

Szkoły Podstawowej w Radomnie i Szkoły Podstawowej w Jamielniku. 

Pan Wójt spotkał się z mieszkańcami Tylic w sprawie słabego ciśnienia i braku ciągłości dostaw 

wody.  

30.10.2019 r. 

Pan Wójt podpisał umowę o dofinansowanie zadania usuwania wyrobów zawierających azbest.  

W Urzędzie Marszałkowskim dokonał rozliczenia dotacji z FOGR na budowę drogi w Tylicach.  

 

 

Ponadto w zakresie bieżącej działalności wójt i urzędnicy podejmowali następujące działania: 

W okresie od 25 lipca do 30 października br. wykonano następujące prace związane z drogami: 

- wyprofilowano drogi gminne: Gwiździny-Tyliczki-Mroczenko, Tylice-Gwiździn 

- poszerzono drogę gminną w Skarlinie; 

- naprawiono studzienki kanalizacji deszczowej na ulicy Grunwaldzkiej w Bratianie; 

- wyczyszczono kraty kanalizacji deszczowej w Mszanowie i Tylicach, studzienki kanalizacji 

deszczowej w Jamielniku oraz przepust na drodze gminnej Gwiździny-Mroczno; 

- utwardzono teren pod przystanki autobusowe na drodze gminnej Gryźliny-Jamielnik; 

- naprawiono chodnik na ul. Grunwaldzkiej w Bratianie; 

- zamontowano znaki drogowe w Jamielniku, naprawiono uszkodzone znaki drogowe w Bratianie, 

Gwiździnach, Kaczku i Pacółtowie; 

- zamontowano słupki ostrzegawcze przy przepuście na ulicy Podleśnej w Mszanowie; 

- zamontowano stojaki rowerowe na nowo wybudowanym odcinku ścieżki rowerowej Bratian-Iława; 

- zdemontowano tablicę informacyjną w Łąkach Bratiańskich; 

- usunięto pozostałości słupa energetycznego w poboczu ścieżki rowerowej; 

- zdemontowano krawężniki ze starych chodników w Jamielniku i przygotowano do transportu; 

- w Bratianie, Chroślu, Łąkach Bratiańskich i Nowym Dworze Bratiańskim uprzątnięto piasek z dróg 

gminnych, naniesiony w wyniku intensywnych opadów deszczu; 

- uprzątnięto pobocza ścieżki rowerowej, teren wokół Orlika oraz drogi i tereny rekreacyjne w 

miejscowości Lekarty; 

- wykoszono tereny zielone w poszczególnych miejscowościach oraz wzdłuż dróg gminnych i 

ścieżki rowerowej; 

- wycięto zakrzaczenia przy drodze gminnej Skarlin-Śluzka, w Lekartach i przy parkingu gminnym 

w Mszanowie, 

- wykonano chemiczne zwalczanie zachwaszczeń na chodnikach w Mszanowie i Bratianie, 

- przeniesiono meble i urządzenia kuchenne w Zespole Szkół w Bratianie.  

 



Przeprowadzono zamówienia publiczne powyżej 30 tys. euro na:  

- dostawę średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP w Gwiździnach, 

- dostawę sprzętu w ramach projektu: Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów w Gminie Nowe 

Miasto Lubawskie” – IV postępowanie. 

Przeprowadzono zamówienia publiczne do 30 tys. euro na:  

- dostawę i montaż regałów przesuwnych z napędem elektrycznym do pomieszczenia archiwum 

zakładowego Urzędu Gminy Nowe Miasto Lubawskie; 

- zaprojektowanie i wykonanie okablowania strukturalnego sieci komputerowej wraz z dedykowaną 

instalacją elektryczną w Szkole Podstawowej im. Ks. K. Wróblewskiego w Gwiździnach. 

Przeprowadzono zamówienia publiczne powyżej 30 tys. euro na:  

- przebudowę dróg gminnych w miejscowościach Pustki i Tylice;  

- dowożenie uczniów z terenu Gminy Nowe Miasto Lubawskie do Szkół oraz  Zespołu Placówek 

Szkolno-Wychowawczych w Iławie w roku szkolnym 2019/2020; 

- dowożenie uczestników projektu: Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów w Gminie Nowe 

Miasto Lubawskie  w roku szkolnym 2019/2020; 

- udzielenie kredytów długoterminowych w łącznej wysokości 4 900 000,00 zł z przeznaczeniem na 

pokrycie planowanego deficytu budżetu Gminy Nowe Miasto Lubawskie w 2019 r.; 

- przebudowę dróg gminnych w miejscowościach Pustki i Tylice” – II przetarg. 

W Gminie Nowe Miasto Lubawskie według stanu na koniec września 2019 r. było 228 

zarejestrowanych osób bezrobotnych (w tym 154 kobiety), czyli o 9 osób więcej, niż według stanu 

na koniec sierpnia br.25 lipca br. zostały zawarte umowy o dofinansowanie inwestycji: 

Kompleksowa termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Jamielniku i Kompleksowa 

termomodernizacja budynku świetlicy wiejskiej w Mszanowie.  

23 sierpnia br. złożony został wniosek o dofinansowanie inwestycji pn. "Przebudowa ulic Podleśnej, 

Skrajnej i Na Stoku w Pacółtowie" w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. Wartość całkowita 

projektu wynosi 2 640 000 zł. 

Otrzymaliśmy potwierdzenie przyznania dofinansowania na usuwanie wyrobów zawierających 

azbest z terenu naszej Gminy. Realizacja zadania rozłożona jest na lata 2019-2020. Kwota wsparcia 

wynosi 39 550 zł., co stanowi 85% kosztów zadania. 

21 października br. ukazała się lista zatwierdzająca projekty złożone w ramach I naboru wniosków 

w celu tematycznym „Środowisko” w ramach Programu Współpracy Transgranicznej Polska – 

Rosja 2014-2020. Wspólny wniosek naszej Gminy oraz miasta Sowieck w Obwodzie 

Kaliningradzkim o dofinansowanie projektu pn. Ochrona dziedzictwa przyrodniczego na obszarze 

przygranicznym poprzez poprawę i rozwój infrastruktury wodno-kanalizacyjnej w Sowiecku 

(obwód kaliningradzki) i Gminie Nowe Miasto Lubawskie znalazł się na wyżej wymienionej liście 

projektów przeznaczonych do dofinansowania. Jest to duży sukces gminy w poszukiwaniu środków 

zewnętrznych na realizację kolejnych zadań infrastrukturalnych w naszej gminie. Na 42 wnioski 

złożone w konkursie, zaledwie 10 znalazło się na ww. liście zadań przeznaczonych do 

dofinansowania. Znalezienie się na liście to efekt starannego doboru partnera po stronie rosyjskiej, 

koncepcyjnego podejścia do programu w zakresie właściwego wytypowania przedmiotu projektu 

oraz starannego przygotowania wniosku o dofinansowanie projektu, którego liderem będzie nasza 

gmina. Cały budżet projektu to niespełna 2,3 mln euro, z czego 1,25 mln euro przypada na Gminę 

Nowe Miasto Lubawskie, a ponad 1 mln euro na miasto Sowieck. Natomiast samo dofinansowanie 

obejmuje 90% kosztów kwalifikowalnych przewidzianych w projekcie. 

22 października br. otrzymaliśmy informację o spełnieniu warunków formalnych projektu pn. 

„Gmina Nowe Miasto Lubawskie na straży bogactwa bioróżnorodności". Projekt dotyczy 

zagospodarowania terenu przystani kajakowej w Mszanowie. 

 



W terminie od 1 do 31 sierpnia br. złożono 251 wniosków o zwrot podatku akcyzowego zawartego 

w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej. Kwota dokonanego zwrotu 

podatku akcyzowego wyniosła 260 391,80 zł. 

W dniach 7-11 października br. inspektorzy Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego 

w Olsztynie przeprowadzili w Ośrodku Pomocy Społecznej kontrolę dotyczącą oceny realizacji 

zadań samorządu gminnego z zakresu pomocy społecznej. Czekamy na protokół. 

Pan Wójt dzięuje dyrektorowi, nauczycielom i uczniom Szkoły Podstawowej w Skarlinie za 

posadzenie krzewów. 

Stopień zaawansowania inwestycji na dzień 25 października br.: 

- Rozbudowa sieci wodociągowej w miejscowości Jamielnik – W dniu 1 października zakończono i 

odebrano roboty związane z zadaniem "Rozbudowa sieci wodociągowej w miejscowości Jamielnik". 

Wybudowano 585 metrów sieci PVC o średnicy 110 mm. Wartość inwestycji to ponad 76 tys. zł. 

- Budowa świetlicy wiejskiej w Gwiździnach – trwają prace wykończeniowe wewnątrz budynku i 

biały montaż , utwardzenie terenu wykonano w 100%. 

- Realizacja sanitariatów dla dzieci w wieku przedszkolnym w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła 

II w Jamielniku – prace zakończono. 

- Realizacja archiwum gminnego w budynku Zespołu Szkół im. Rodu Działyńskich w Bratianie – 

prace zakończono. 

- Budowa placów zabaw w Skarlinie – prace zakończono. 

- Termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Skarlinie, wykonanie zastępcze – prace zakończono. 

- Budowa dróg gminnych w Jamielniku wraz z infrastrukturą podziemną – Wykonano kanalizację 

deszczową w 100 % i oświetlenie drogowe w 90%. Na większości ulic stan zaawansowania robót 

przekracza 90%, najniższe zaawansowanie robót jest na ulicach: Szkolnej, Szerokiej i Kwiatowej. W 

dniu 1 października zakończono i odebrano roboty związane z zadaniem "Budowa kanalizacji 

sanitarnej w Jamielniku - Zadanie II - część prawostronna". Długość wybudowanej sieci PP o 

średnicy 160 mm to 272 metry bieżące i sieci PP o średnicy 200 mm to 843 metry bieżące. Wartość 

inwestycji 467 677,30 zł brutto. W dniu 13 października dokonano odbioru częściowego robót dla 

zadania "Budowa kanalizacji sanitarnej w Jamielniku - Zadanie I - część lewostronna". Długość 

odebranej sieci PP o średnicy 160 mm to 314 metrów bieżących i sieci PP o średnicy 200 mm to 

1055 metrów bieżących. Wartość odebranych robót wyniosła 676 617,37 zł brutto. 

- Rozbudowa drogi gminnej w Radomnie - Etap I –   Zostały wbudowane mury oporowe typu "L". 

Trwa kontynuacja ustawienia krawężników drogowych. 

- Budowa ścieżki rowerowej Bratian – Iława Etap II Radomno – Iława – inwestycja została  

wykonana w 100%. 

- Przebudowa drogi w Pustkach: usunięto drzewa z pasa drogowego.  

- Przebudowa drogi w Tylicach (FOGR - Etap V) - inwestycja wykonana w 100%. 

 

Informacja o realizacji zadań zgłoszonych podczas poprzedniej sesji: 

Zrealizowano wniosek przedstawicielki Koła Gospodyń Wiejskich w sprawie zwiększenia puli 

nagród w konkursie wieńców dożynkowych. 



Radny Zdzisław Domżalski złożył zapytanie, czy w związku z uruchomieniem funduszu rozwoju 

przewozów autobusowych zostaną przywrócone jakieś kursy na terenie Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie.  

Odp.: Będziemy monitorować sytuację i jeżeli będzie społeczna potrzeba, sprzyjające okoliczności i 

środki finansowe do zorganizowania takiego transportu z pewnością powrócimy do dyskusji w 

powyższym temacie. 

Radny Andrzej Pieńczewski złożył wniosek w sprawie oznakowania nieruchomości, w 

szczególności na wybudowaniach poprzez ustawienie odpowiedniego oznakowania.  

Odp.: Oznakowanie nieruchomości na „wybudowaniach” będzie realizowane etapami ze środków 

gminy i ze środków funduszu sołeckiego. Planowane jest również nadanie nazw ulicom w Nawrze i 

Gwiździnach. Temat ten będzie poruszony i omawiany na zebraniach wiejskich wiosną przyszłego 

roku. Informacja zostanie też przekazana Sołtysom. Na chwilę obecną w Funduszu Sołeckim w 

Skarlinie pojawiły się środki na oznakowanie „wybudowani”.  

Sołtys Ireneusz Dąbrowski złożył wniosek o ponowne wystąpienie z pismem do Starostwa 

Powiatowego w sprawie budowy chodnika przy drodze powiatowej w kierunku Mroczna oraz 

wykonania przejścia dla pieszych na drodze powiatowej przy zakładzie Drew-Bak. Odp.: Wniosek 

został przesłany do Powiatu. W odpowiedzi uzyskaliśmy informację, że wniosek Gminy Nowe 

Miasto Lubawskie i mieszkańców wsi Gwiździny w sprawie chodnika wraz przejściem dla pieszych 

w kierunku Mroczna był przedmiotem wnikliwej analizy na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 03 

października 2019 roku. Z uwagi na planowany koszt zadania wynoszący około 500 tys. zł. obecnie 

nie będzie możliwa realizacja tej inwestycji.   

Radny Zbigniew Wiśniewski zgłosił problem mylenia ulicy Podleśnej w Mszanowie w gminie Nowe 

Miasto Lubawskie z ulicą Podleśną w mieście Nowe Miasto Lubawskie, co powoduje problem 

błądzenia kierowców. Często ciężki transport, który przeważnie dojeżdża do Kompaszu czy innych 

przedsiębiorstw zlokalizowanych na ulicy Podleśnej w Mszanowie, jeździ na ul. Podleśną w Nowym 

Mieście Lubawskim stwarzając w ten sposób zagrożenie, gdyż na tej drodze jest duży problem z 

nawracaniem.   

Odp.: Wystosowaliśmy pisma informacyjne do przedsiębiorstw zlokalizowanych na ulicy Podleśnej 

w Mszanowie z prośbą o precyzyjne podawanie danych adresowych do dostawców i odbiorców 

towaru. 

towaru.towaru. 


